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Κύριε Υπουργέ, 
 
Προβληματισμό και ανησυχία έχει προκαλέσει στους εργαζόμενους των ΔΕΥΑ 
το υπό διαβούλευση νομοσχέδιο, που αφορά τη συγχώνευση των Δημοτικών 
Επιχειρήσεων Ύδρευσης και Αποχέτευσης σε έναν Ενιαίο Φορέα Διαχείρισης 
Υδάτων ανά Περιφέρεια (ΜειΔΕΥΑ), που θα επιφέρει ριζικές αλλαγές στον 
τρόπο διαχείρισης και λειτουργίας τους με τη δυνατότητα σύμπραξης με τον 
ιδιωτικό τομέα. Ο προβληματισμός και η ανησυχία που εκφράζουν έγκειται στο 
γεγονός της επικείμενης δημιουργίας Περιφερειακών Εταιρειών Ύδρευσης και 
Αποχέτευσης, οι οποίοι θα είναι μεν υπό την εποπτεία του νέου Ενιαίου Φορέα, 
αλλά ουσιαστικά με τις αλλαγές προωθείται η ιδιωτικοποίηση του 
πολυτιμότερου κοινωνικού αγαθού, του νερού. Τα νέα διοικητικά συμβούλια 
που θα προκύψουν θα απαρτίζονται από συγκεκριμένους δημάρχους και άλλα 
εγκάθετα από την Κυβέρνηση άτομα, χωρίς να υπάρχει πρόβλεψη για 
εκπροσώπηση των εργαζομένων. Η αφαίρεση εξάλλου των αρμοδιοτήτων από 
την τοπική αυτοδιοίκηση θα επιφέρει πολλά δυσεπίλυτα ζητήματα, αφού τα 
τοπικά προβλήματα που θα προκύπτουν θα καλούνται να τα επιλύσουν 
άνθρωποι που δεν έχουν καμία σχέση με αυτά και καμία ιδιαίτερη γνώση αυτών 
και κυρίως ο χρόνος επίλυσής τους θα είναι σαφώς μεγαλύτερος από αυτόν 
που θα απαιτούνταν για να επιλυθεί από τις σημερινές ΔΕΥΑ, αφού το εύρος 
των διαχειριζόμενων προβλημάτων δε θα περιορίζεται στο πλαίσιο της 
εκάστοτε τοπικής αυτοδιοίκησης, αλλά θα επεκτείνεται σε πανελλαδική βάση. 
Με το παρόν νομοσχέδιο διαφαίνεται η πρόθεση της Κυβέρνησης, μέσω των 
εξαγορών των εταιρειών που εκτελούν έργα ύδρευσης, αποχέτευσης και 
βιολογικών καθαρισμών, να προωθεί τη γιγάντωση συγκεκριμένων 
επιχειρήσεων και να τις αναθέτει την εκτέλεση των απαραίτητων έργων με ό,τι 
αυτό συνεπάγεται. Οι εργαζόμενοι αντιδρούν, καθώς εκτός των άλλων υπάρχει 
αβεβαιότητα, σχετικά με τις θέσεις εργασίας που θα προκύψουν από τον νέο 
Φορέα. Το πιο σημαντικό ωστόσο ερώτημα που προκύπτει είναι κατά πόσον 
θα παραμείνουν μειωμένα τα τιμολόγια και δε θα δούμε υπερβολικές αυξήσεις 
στο όνομα του δήθεν εκσυγχρονισμού των υποδομών και των επενδύσεων για 
καλύτερη ποιότητα και ποσότητα των αποθεμάτων. 
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Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 
 
Ερωτάται ο κ. Υπουργός: 
 
1. Σε ποιες ενέργειες προτίθεστε να προβείτε, προκειμένου να μην 

ιδιωτικοποιηθεί το πολυτιμότερο κοινωνικό αγαθό, το νερό, στον βωμό της 

ενίσχυσης των μεγαλοεταιρειών; Σε ποιες ενέργειες προτίθεστε να προβείτε, 

προκειμένου να μην παρατηρηθούν υπερβολικές αυξήσεις στα τιμολόγια των 

καταναλωτών μετά τη σύσταση του νέου φορέα; 

2. Σε ποιες ενέργειες προτίθεστε να προβείτε, προκειμένου να διασφαλιστεί ότι 

τα νέα διοικητικά συμβούλια θα αποτελούνται από πρόσωπα κοινής αποδοχής, 

ώστε ο θεσμός να λειτουργεί με απόλυτη διαφάνεια και να είναι αδιάβλητος; 

3. Ποιες είναι οι εγγυήσεις που δίνετε σχετικά με την άμεση και αποτελεσματική 

επίλυση των κατά τόπους προβλημάτων, τα οποία θα προκύπτουν από τον 

Ενιαίο Φορέα; Ποιες προβλέπεται να είναι οι διαδικασίες που θα ακολουθούνται, 

ώστε να αποφεύγεται η μεγάλη καθυστέρηση της επίλυσης των ζητημάτων που 

άπτονται των αρμοδιοτήτων του Ενιαίου Φορέα; 

4. Σε ποιες ενέργειες προτίθεστε να προβείτε, προκειμένου να μη χαθεί ούτε μία 
θέση εργασίας με τη συγχώνευση των ΔΕΥΑ και μάλιστα να αυξηθούν οι θέσεις 
εργασίας, εφόσον κάτι τέτοιο κρίνεται σκόπιμο; 
 
Οι ερωτώντες βουλευτές 
 
 
ΒΕΛΟΠΟΥΛΟΣ ΚΥΡΙΑΚΟΣ 
 
 
ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ ΧΗΤΑΣ 




